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Doko czenie ze str. 1.

- Z wyrokami s dów nie powinno si  
dyskutowa

Wyrok 
jasno pokazuje, e pope nili my b d po-
przez to, e po odwo aniu nie powo ali my 
natychmiast komisji, tylko zrobili my to 
trzy miesi ce pó niej. S d wytkn  nam 
s usznie, e nie mieli my od 30 stycznia 
do 27 kwietnia Komisji Skarg, która jest 
obligatoryjna. Stoj  na takim stanowisku, 
e 27 kwietnia, w momencie powo ania Ko-

misji Skarg, zosta a ta sprawa wyja niona.

- Je eli to pa stwa nie przekonuje, to ja 
was te  nie przekonam

- Pan zrobi  ca y wyk ad, a ja chcia em 
tylko powiedzie  trzy, cztery zdania

Je eli WSA uchyli  
uchwa  z 30 stycznia 2020 r., tzn., e nie 
zgodzi  si  z odwo aniem ca ej komisji. 
Powinni cie wtedy dokooptowa  trzech 
ludzi, lecz nie by o kogo. Wam zale a o 
tylko na tym, by si  mnie pozby  - za to, 
e dzia a em zgodnie z przysi g . 

- Panie Jerzy, jak pan b dzie prowadzi  
obrady, to takie zasady zastosuje

- Wyra am swój ogromny al, e wi k-
szo  radnych nie zapozna a si  z wyrokiem 
s du, bo nie wierz , e, znaj c go, tak by 
zag osowali. Szczególn  gorycz czuj  wo-
bec radnych, którzy mieli wej  do tej sali 
z listy PiS, a kiedy zostali radnymi, odwrócili 
si  od nas i nigdy, w adnej sprawie nas 
nie poparli. 

- Je li nie by o w niej przedstawicieli 
wszystkich klubów, to nale a o natych-
miast uzupe ni  jej sk ad - 

 - Powiat, równie  korzystaj c ze 
swych praw, odwo a  si  od decyzji wojewo-
dy, lecz WSA rozpatrzy  skarg , stwierdzi  
niewa no  zaskar onej uchwa y i kosztami 
post powania obarczy  powiat 

 - W zwi zku z tym pytam, 
czy decyzja s du jest dla zarz du wi ca 

i b dziemy j  respektowa , czy zlekcewa-
ymy prawomocny wyrok s du? 

- Wówczas w wyniku wspólnych, opar-
tych na manipulacjach uzgodnieniach, 
by  jeden cel - pozby  si  mnie i radnej 
M. Staniszewskiej z tej komisji

Gdyby post piono zgodnie 
z prawem i uzupe niono komisj , nie mogliby 
do niej wej  radni, którzy zrezygnowali. 
Pogubili cie si  w tym zap dzie nieprawo-
ci, zach anno ci i pogwa cenia warto ci 

etyczno-moralnych. S d przyzna  racj  
skar cemu t  uchwa  wojewodzie, tym 
samym da  dowód, e powo ana komisja 
dzia a nielegalnie. Zapytuj  - dlaczego, 
cho  min y dwa miesi ce, nie zostali my 
przywróceni do pracy w komisji? 

- Odnosz  wra enie, e pa stwo do-
konujecie nadinterpretacji tego wyroku. 
Wyrok dotyczy tylko i wy cznie uchylenia 
uchwa y, która zako czy a prac  komisji. 

W dalszym ci gu prawn  pozostaje uchwa a 
o powo aniu nowego sk adu komisji. Tej 
uchwa y nie zakwestionowa  ani wojewoda, 
ani WSA. Dlatego jedyn  konsekwencj  
uchylenia uchwa y przez WSA jest to, e 
komisja w starym sk adzie istnia a dwa 
miesi ce d u ej (po jej rozwi zaniu przez 
RP), a wi c do kwietnia, kiedy to powo a-
no nowy sk ad komisji. Ta druga uchwa a, 
automatycznie uchyla a wcze niejsz . S d 
uzna  tylko, e niezgodne z prawem by o to, 
e dopu cili my, by przez jaki  czas komisja 

nie istnia a
- Gdyby pan to inaczej interpretowa , 

na pewno nie by by pan zatrudniony w sta-
rostwie
Zakwestionowana uchwa a wyra nie wi e 
si  ze skutkiem nies usznego pozbawienia 
nas pracy w komisji

- To s  bzdety i nie maj  nic wspólnego 
z rozwojem i wychowaniem m odego cz o-
wieka

- Te tytu y mo e rzeczywi cie brzmi  
tak, jak brzmi , ale na to nie mamy ad-
nego wp ywu, bo to s  programy i rodki 
unijne

- Dlaczego pomini to kwestie wycho-
wawcze m odzie y

- To s  skutki z ego zarz dzania powia-
tem, przejawiaj ce si  m.in. oderwaniem 
pogotowia ratunkowego od placówki pu-
blicznej i oddaniem w prywatne r ce oraz 
przekszta ceniem szpitala w spó k  prawa 
handlowego. 

- Nie wiem, dlaczego jest to negowa-
ne. Zbiera si  spo ecze stwo, mo na si  
do o y  lub nie. Otwarte jest specjalne 
konto w OCZ, na które wp acaj  przedsi -
biorcy, ale tak e osoby prywatne. Mamy 
star  karetk  transportow , spo ecze stwo 
Ostrzeszowa podj o inicjatyw  zbierania 
pieni dzy na karetk  z bardzo dobrym wy-
posa eniem. Mam nadziej , e to si  nam 
uda, wi c nie potrzeba osób, które w tym 
przeszkadzaj . 

- Nie interesuje mnie, za co p aci spo-
ecze stwo, bo spo ecze stwo p aci za 
wszystko. Wszystkie pieni dze, którymi 
zawiaduj  samorz dy, s  pieni dzmi na-

szymi. Jest w tej chwili jaki  pomys  na ten 
szpital, jest mo liwo  jego rozwoju… Nie 
ma co narzeka , po prostu trzeba pomóc. 

- Po raz kolejny jestem pod wielkim 
wra eniem wyst pienia pana Hemmerlin-
ga

- Prosz  o odpowiedzi, a nie jakie  
bzdety

- Bardzo jestem zdegustowany pozio-
mem dyskusji, na jaki schodz  wypowiedzi 
pana Hemmerlinga - Wstyd 
po prosu jest s ucha  czego  podobnego. 
A pan nie jest ani wiat ym przyk adem, ani 
kryszta em, ani wszechwiedz cym. Dlacze-
go pan to robi, to wr cz uw acza poziomowi 
naszych rozmów na sesjach. Prosz , niech 
pan zachowa pewien poziom… 

- adne obra anie nie jest tu mile wi-
dziane, z adnej strony

ale ja nie s ysza am, 
eby pan Hemmerling kogo  w tej chwili 

obrazi . Mówi prawd , która bardzo boli, 
ale je li pad o tu obra liwe s owo, to prosz  
mi przypomnie . 

K. Juszczak 
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